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Изјаву команданта КФОР-а Ерхарда Древса да на северу Косова може доћи до
ескалације насиља Оливер Ивановић тумачи као поруку и апел да тамошње проблеме
треба да решавају политичари. “Древс је искусан генерал и војник и он зна да војска
протов цивила нема никакве шансе да оствари било какав озбиљнији резултат. То што су
доживели код Дудиног крша могло би да се понови и оно што ја читам између редова
јесте молба и апел да се ману ћорава посла и да ово препусте политичарима, јер војска
то не уме да ради”, казао је Ивановић КИМ радију. Државни секретар у министарству за
Косово и Метихију Оливер Ивановић казао је да било каква промена ситуације на терену
путем коришћења војне или полицијске силе није решење и да смо то видели 25. јула. 
“То је тешко решити у кратком временском интервалу. Апелујем на све, почев од КФОР-а
закључно са ЕУЛЕКС-ом, да не предузимају ризичне акције”, рекао је Ивановић и додао
да је север Косова питање које се мора решавати политичким средствима. Ивановић
додаје да све док постоје покушаји КФОР-а да на северу Косова уклони барикаде
Приштина бити посматрач и стајати по страни.  “На дипломатским представнициа и
представицима међународних институција је да упзоре Приштину, да такве акције, као
25. јула, ни случајно не сме да покуша у прериоду који је пред нама”, казао је он. 
Ивановић упозорава да ће у случају да Приштина са наоружањем и уз пуцњаву крене да
промени стауцију реакције становништва бити тешко предвидети.  “Упозоравам
Приштину да би то било јако опасно и да би последице могле да буду непредвидиве. У
сваком случају ништа добро се у том случају неће догодити”, закључује Ивановић. (КиМ
Радио) Изјаву команданта КФОР-а Ерхарда Древса да на северу Косова може доћи до
ескалације насиља Оливер Ивановић тумачи као поруку и апел да тамошње проблеме
треба да решавају политичари. “Древс је искусан генерал и војник и он зна да војска
протов цивила нема никакве шансе да оствари било какав озбиљнији резултат. То што су
доживели код Дудиног крша могло би да се понови и оно што ја читам између редова
јесте молба и апел да се ману ћорава посла и да ово препусте политичарима, јер војска
то не уме да ради”, казао је Ивановић КИМ радију. Државни секретар у министарству за
Косово и Метихију Оливер Ивановић казао је да било каква промена ситуације на терену
путем коришћења војне или полицијске силе није решење и да смо то видели 25. јула. 
“То је тешко решити у кратком временском интервалу. Апелујем на све, почев од КФОР-а
закључно са ЕУЛЕКС-ом, да не предузимају ризичне акције”, рекао је Ивановић и додао
да је север Косова питање које се мора решавати политичким средствима. Ивановић
додаје да све док постоје покушаји КФОР-а да на северу Косова уклони барикаде
Приштина бити посматрач и стајати по страни.  “На дипломатским представнициа и
представицима међународних институција је да упзоре Приштину, да такве акције, као
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25. јула, ни случајно не сме да покуша у прериоду који је пред нама”, казао је он. 
Ивановић упозорава да ће у случају да Приштина са наоружањем и уз пуцњаву крене да
промени стауцију реакције становништва бити тешко предвидети.  “Упозоравам
Приштину да би то било јако опасно и да би последице могле да буду непредвидиве. У
сваком случају ништа добро се у том случају неће догодити”, закључује Ивановић. (КиМ
Радио) Изјаву команданта КФОР-а Ерхарда Древса да на северу Косова може доћи до
ескалације насиља Оливер Ивановић тумачи као поруку и апел да тамошње проблеме
треба да решавају политичари. “Древс је искусан генерал и војник и он зна да војска
протов цивила нема никакве шансе да оствари било какав озбиљнији резултат. То што су
доживели код Дудиног крша могло би да се понови и оно што ја читам између редова
јесте молба и апел да се ману ћорава посла и да ово препусте политичарима, јер војска
то не уме да ради”, казао је Ивановић КИМ радију. Државни секретар у министарству за
Косово и Метихију Оливер Ивановић казао је да било каква промена ситуације на терену
путем коришћења војне или полицијске силе није решење и да смо то видели 25. јула. 
“То је тешко решити у кратком временском интервалу. Апелујем на све, почев од КФОР-а
закључно са ЕУЛЕКС-ом, да не предузимају ризичне акције”, рекао је Ивановић и додао
да је север Косова питање које се мора решавати политичким средствима. Ивановић
додаје да све док постоје покушаји КФОР-а да на северу Косова уклони барикаде
Приштина бити посматрач и стајати по страни.  “На дипломатским представнициа и
представицима међународних институција је да упзоре Приштину, да такве акције, као
25. јула, ни случајно не сме да покуша у прериоду који је пред нама”, казао је он. 
Ивановић упозорава да ће у случају да Приштина са наоружањем и уз пуцњаву крене да
промени стауцију реакције становништва бити тешко предвидети.  “Упозоравам
Приштину да би то било јако опасно и да би последице могле да буду непредвидиве. У
сваком случају ништа добро се у том случају неће догодити”, закључује Ивановић. (КиМ
Радио) БЕОГРАД - Државни секретар у Министарству за Косово и Метохију Оливер
Ивановић изјавио је данас да не искључује могућност да Срби са севера Космета
прогласе независност тог дела Покрајине, уколико Запад буде и даље инсистирао на
имплементацији договора о царинским печатима и другим питањима у корист Приштине.

  

Ивановић је за Медјунаронди радио Србија рекао да то није добра идеја, јер не би ништа
посебно донела. Та могућност ипак није искључена, јер, како је рекао, Срби на Космету
врло добро посматрају шта раде њихове комшије Албанци.

  

Поводом најава Срба са севера Косова да неће подржати договор са Приштином о
царинским печатима, који подразумева косовске царинике на административним
линијама, као и поводом њиховог захтева да се преиспита даље учешће Београда у
дијалогу са Приштином, Ивановић је истако да свако има свој приступ и да је то
легитимна ствар, али да је потребна већа транспарентност.

  

 2 / 3



Оливер Ивановић: Није искључено да север КиМ прогласи независност 
петак, 18 новембар 2011 20:12

Мало више транспарентности могло би, према његовим речима, да смањи трзавице
између представника преговарачког тима и појединих чланова Владе, а самим тим и
трвења на релацији косметски Срби - шеф преговарачког тима Београда.
  "По мом дубоком убедјењу, косметски Срби би морали бити део договора и то још у
најранијој фази, када се формирају различите опције са којима се улази у преговоре,
просто зато што ће, посебно Срби на северу, бити део процеса имплементације онога
што се евентуално договори током дијалога Београда и Приштине", казао је Ивановић.

  

(Танјуг)
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